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Cengiz Under nie zaliczy do udanych startu sezonu, choć w ostatnich

dniach został wybrany najlepszym tureckim graczem występującym za

granicą w minionym sezonie. Turek udzielił po dzisiejszym treningu

wywiadu dla Sky Sport.

Co oznacza dla ciebie otrzymanie nagrody dla gracza, który pokazał

najwięcej za granicą?

- Jestem jednym z trzech-pięciu tureckich graczy, którzy występują za granicą, w

Europie i cieszę się z tego bardzo. Gra za granicą była zawsze jednym z moich celów

i mam nadzieję, że moja historia w Europie będzie nadal kontynuowana. Moim

celem jest zajście jak najwyżej.

Zagrałeś 167 minut w reprezentacji narodowej, czujesz się teraz jeszcze

bardziej zmotywowany?

- Zwyczajowo ten kto wyjeżdża na reprezentację wraca bardziej zmotywowany, to

samo tyczy się mnie. Tak, wróciłem zmotywowany, rozegraliśmy dwa mecze i

zaliczyliśmy wygraną i porażkę, wyjechałem na reprezentację bardzo spokojny i

spotkałem przyjaciół, których dawno nie widziałem. Te doświadczenie zrobiło mi

dobrze.

4 lutego w meczu Hellas Verona - Roma zdobyłeś pierwszego gola, który

potem okazał się decydujący. Ten gol, pierwszy w Serie A, był momentem,

który zmienił twoją przygodę w Romie?

- Od stycznia pokazałem, że jestem inną osobą i gol z Veroną przyniósł to, o czym

zawsze myślałem, że po pierwszym golu przyjdą następne. Tak było i potem

strzeliłem osiem bramek, dlatego jestem bardzo dumny i zadowolony z tego co

dokonałem. W tym sezonie mam nadzieję, że uda mi się spisać jeszcze lepiej. To był

ważny moment dla mnie i drużyny.

Tamten gol sprawił, że Roma podniosła się w lidze. Spodziewasz, że to

samo może się zdarzyć przeciwko Chievo?

- Mam nadzieję, od początku sezonu minęło kilka tygodni, dlatego chcę strzelić gola.

Taki jestem, gdy tylko zdobędę bramkę, reszta przyjdzie sama. Dlatego mam

nadzieję, że tak będzie też tym razem.

Jakie odpowiedzi musi dać zespół z Chievo i Realem Madryt? O co prosi Di

Francesco graczy?

- Najpierw w niedzielę jest Chievo, celujemy w wygranie tego meczu, aby potem

skoncentrować się na Realu. Celem jest przejście tej fazy sezonu, z dwoma

wygranymi, gdy tylko pokonany Chievo będziemy koncentrować się na Realu

Madryt.
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Po tym jak wyeliminowaliście Barcelonę myślisz, że również Real będzie

patrzył na Romę z większym szacunkiem?

- Z Barceloną wynik po pierwszym meczu był nieprawdopodobny, to było coś

niesamowitego, czego nikt się nie spodziewał. Myślę, że zarówno Real jak i wszyscy

inni będą mieć więcej szacunku dla nas.

Kto jest szybszy na stu metrach, ty czy Gareth Bale?

- Według mnie Gareth Bale.

Który z twoich goli jest według ciebie najważniejszy z tych, które zdobyłeś

dla Romy?

- Dla mnie najważniejszym o największym znaczeniu był gol zdobyty w Lidze

Mistrzów przeciwko Szachtarowi Donieck. Miał szczególne znaczenie. Również ten z

Veroną był ważny, to był mój pierwszy gol w lidze i go nie zapomnę.
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